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  J 14, 1–12  Jezus powiedział do swoich uczniów: „Niech się nie trwoży serce wasze.
Wierzycie w Boga? I we Mnie wierzcie! W domu Ojca mego jest mieszkań wiele. Gdyby tak nie
było, to bym wam powiedział. Idę przecież przygotować wam miejsce. A gdy odejdę i przygotuję
wam miejsce, przyjdę powtórnie i zabiorę was do siebie, abyście i wy byli tam, gdzie Ja jestem.
Znacie drogę, dokąd Ja idę”. Odezwał się do Niego Tomasz: „Panie, nie wiemy, dokąd idziesz.
Jak więc możemy znać drogę?”. Odpowiedział mu Jezus: „Ja jestem drogą i prawdą, i życiem.
Nikt nie przychodzi do Ojca inaczej jak tylko przeze Mnie. Gdybyście Mnie poznali, znalibyście i
mojego Ojca. Ale teraz już Go znacie i zobaczyliście”. Rzekł do Niego Filip: „Panie, pokaż nam
Ojca, a to nam wystarczy”. Odpowiedział mu Jezus: „Filipie, tak długo jestem z wami, a jeszcze
Mnie nie poznałeś? Kto Mnie widzi, widzi także i Ojca. Dlaczego więc mówisz: «Pokaż nam
Ojca»? Czy nie wierzysz, że Ja jestem w Ojcu, a Ojciec we Mnie? Słów tych, które wam mówię,
nie wypowiadam od siebie. To Ojciec, który trwa we Mnie, On sam dokonuje tych dzieł.
Wierzcie Mi, że Ja jestem w Ojcu, a Ojciec we Mnie. Jeżeli zaś nie – wierzcie przynajmniej ze
względu na same dzieła! Zaprawdę, zaprawdę, powiadam wam: Kto we Mnie wierzy, będzie
także dokonywał tych dzieł, których Ja dokonuję, a nawet większe od tych uczyni, bo Ja idę do
Ojca”. †    

  Zwyciężyć z Bogiem 
    W okresie wielkanocnym Jezus przypomina, że celem życia człowieka jest wieczność z
Bogiem. On chce podzielić się z nami uczestnictwem w swym zwycięstwie nad grzechem i
śmiercią. Zaprasza nas do współuczestniczenia razem z Nim w chwale Nieba i już tu, na ziemi,
ukazuje nam drogę dojścia do tego celu.
    Jezus wskazuje nam siebie samego jako drogę, prawdę i życie. On sam jest Drogą, która
prowadzi nas do Boga Ojca i do Nieba. To On jest Prawdą o naszym życiu i o nas samych.
Tylko w Nim tę prawdę możemy odkryć. To Jezus jest Życiem – pełnią naszego życia, zarówno
tu na ziemi, jak i w wieczności.
    Zbawiciel obiecuje nam, że wierząc w Niego będziemy dokonywać wielkich dzieł. Idźmy więc
z odwagą w naszą codzienność. Zaufajmy Chrystusowi, by lęki i trudności życia nie brały nad
nami górę, lecz by to Jezus – Droga, Prawda i Życie – prowadził nas do zwycięstwa, ponieważ
do życia i zwycięstwa stworzył nas Bóg.        ● Kim jest dla mnie Jezus Chrystus?● Czy rzeczywiście idę w stronę zwycięstwa?  
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